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 מן המניין שלא  מליאה  ישיבת  

 :   נוכחים 

יוסיפוב  •  עירייה ראש ה זמני ל מ"מ    -   מר שמחה 

   עירייה סגן ראש ה   -   מר אלי אנקונינה   •

עזיז   •  ה  י י עיר מועצת  חבר    -   מר משה אבו

   ה י עירי   מועצת חבר    -   רחמים ראובן    מר  •

ן   • טו  ה  י עירי מועצת    חבר   -   מר משה בי

 ה  י עירי מועצת  חבר    -   מר אברהם כהן   •

 ה י עירי מועצת  חבר    -   עו"ד נוח שמאילוב   •

 

 משתתפים:  

 ה  י מנכ"ל העירי   -   מר רחמים צאלח   •

 ה  י גזבר העירי   -   מר עדיאל ישראלי   •

 יועץ משפטי   -  עו"ד אריאל ארונוביץ  •

ן   • רי   -  עו"ד שמעון בן סימו  ה  י מבקר העי

' סמואל אפלפלד  •  עירייה ממלא מקום מהנדס ה   -  אנג

' יולנדה בן הראש  •  יה י ראש העיר   רל"שית   -  גב
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 פרוטוקול 

 

 פינוי בינוי בשכונת שז"ר   תוכנית אישור   .1

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

אנחנו   מועצה יקרים,  טוב חברי  רק  ערב  עוד  פה,  ועצה  חברי מ   שישה אמנם  אבל 

רוב   אבניאל י חברי מועצה,  נ ש  כבר  , שנמצאת  ילנה זסלבסקי ו   בדרכו לחו"ל ש   אילזי

ע בחו"ל,    . ים בסעיף זה תומכ   ם לי שה   ו הודי

 .  היא הופקדה   2013- ב ו   2008- עוד ב   תוכנית אנחנו התחלנו עם ה 

לגמרי    תוכנית ה   2015- ב  אחר  נוי  שי התקבל  ואז  נוסף,  לאישור  ועברה  שונתה 

 , שאושרה בזמנו.  2015של    תוכנית ואנחנו היום למעשה מאשרים  

ן  חברות  שתי   י, לקחו על עצמ ו גדולות, תדהר ושיכו נו  . את הנושא   ן בי

הזה  ליום  ע  להגי שכדי  ן  לציי חייב  דרך.    אני  כברת  מהנדס  ישיבות ערכנו  עשינו   ,

ר לשעבר, יהושע,   ג מצגת בשתי ישיבות חשובות,  העי ן את  ו הצי זה עזר לנו להבי

לעומק.   את  וערכנו  הפרויקט  והבהרנו  י,  נו בי ן  ושיכו תדהר  עם  נוספת  ישיבה 

 הדברים. 

  ם, הרבה נושאים הפרויקט הזה הוא לא פרויקט קל, הוא חשוב, יש בו הרבה היבטי 

ובסופו    כמו  הללו  הנושאים  בכל  דנו  ך.  חינו ומוסדות  ות  חני מים,  וב,  בי רה,  תחבו

להחלטה   עים  מגי אנחנו  דבר  ה של  את  ום   תוכנית לאשר  הי ר    כאן  או תושבי  למען 

 עקיבא, למען העיר הזו. 

אחריות חלום  היום   עצמם  על  לקחו  פה  שנמצאים  המועצה  חברי  כבדה    מתגשם. 

ר.   היא חשובה מאוד ו   יחד איתי ,  מאד   למען התושבים שלנו, למען העי

ן  בהתאם ל   פיתוח   ם הסכ לכרות  נצטרך    שהוא מפורט מאד.   תוכנית ה תקנו

  ,' ר סמואל,  ממלא מקום  היועץ המשפטי של העירייה, אריאל ארונוביץ מהנדס העי

את   הקודמת  נושא  ה שליווה  בקדנציה  עוד  איתי,  עבד  יחד  כמהנדס  שבה  איתי 

ר  ר  ,  העי טון שהיה  ,  שלי אז אלי, שהיה ממלא מקום ראש העי אברהם כהן, משה בי
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שפ"ע   אגף  שהיה  אז  מנהל  נוח,  בזמנו,  ה וגם  שלי  י עוזר  וו לנו  נו  לי הנושא  כו את 

 הזה.  

טובה   היום מביאים בשורה  שאנחנו  חושב  ואני  רבים במה שנעשה,  פה מעו כולם 

ר הזו, לתושבים שלנו,    . תוכנית ה את  בכך שאנחנו מאשרים  לעי

זה לא שהיום מאשרים ומחר מתחילים לבנות, זה לא נכון. אנחנו מאשרים את זה  

 בעזרת השם.   ה להתחיל לגלגל את הנושא לבני כדי להתקדם, כדי  

פה   מההתחלה  ליאס א גם  נמצא  הזה,  הפרויקט  את  שליווה  היה  ,  עם  הוא  בקשר 

אותם וה תושבים,  ה  חושב  .  חתים  אנחנו  ש אני  די,  להגיד  לבוא  היום  הזמן  הגיע 

 מאשרים וממשיכים הלאה.  

 משה, בבקשה. 

 :  עירייה מועצת ה עזיז, חבר    מר משה אבו 

ר עקיבא   בניה של  יום, אפשר לקרוא לזה יום חג,  ה אני באמת מברך את תושבי או

מפחיד.  די במצב  שכונה ישנה, בעיקר בימים האלה שהבתים  שכונה חדשה במקום 

יום שחיכו   זה באמת  לקום,  התחיל  רק  ר הזה, כשהמקום  ר אחד שעמד באזו בתו

לו הרבה. אני יודע כמה אתה עבדת ואלי וכל החברים הנכבדים פה. ראו מצגות,  

כמו שאמרת, למדו את הדברים לעומק, קיבלו חוברות, באמת צריך לשבת לילות  

אותם.   להבין  כדי  שצ כימים  מה  שזה  ההבנה  ך  מתו עו  הצבי להיות  הם  ך  למען  רי

ר עקיבא. אני מברך   קידום העתיד של או עלו  על  תושבי השכונה ולמען  הפרויקט, 

 והצליחו.  

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 .  תודה רבה לך 

   : עירייה מועצת ה חבר  ,  מר אברהם כהן 

נמשך   הזה  הפרויקט  לכולם.  טוב  ב ערב  גם  אמרתי,  ותמיד  שנים  לחץ  עת  הרבה 

ר,  ש של התושבים   ום, אבל אנחנו, כנבחרי ציבו חשוב  הפרויקט הזה יקום באיזה י

רים לנו   ושהדיי במקום  יהיה  מזה.    לדאוג שכל דבר  ייהנו  הס בסוף  גם  כולם  כימו, 
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ב  החברה הראשונה, אמרה  לא  הקודמת    תוכנית ה ש פורש,  מ החברה שרכשה את 

 . טובה   הייתה 

ות  לחני ילדים,  לגני  במקום,  ר  ציבו למוסדות  דאגנו  אנחנו  ו,  דאגנו  עכשי י  .  להיטל

ילכו לבניית    השבחה  ר שלא   .  מוסדות ציבו

 :  עירייה מועצת ה עזיז, חבר    מר משה אבו 

 אני בעד. 

   : עירייה מועצת ה חבר  ,  מר אברהם כהן 

אנחנו הולכים לאשר  יום חגיגי, כי  זה  ום והיום באמת  הי עד    . תוכנית את ה   עשינו 

מייצגים,   שאנחנו  מה  ולטובת  ירים  הדי לטובת  מלחמות  ,  עשינו  שלנו האמת 

רייה שה  ויכוחים, אני ישבתי    עי מספר ישיבות,  ב לא תיפגע. והגענו לתוצאות, היו ו

, שהוא חבר שלי הרבה שנים, היה לי  נוח   . כל אחד מחברי מועצת העיר פה תרם 

ויכוחים  ום יהיה איתו הרבה מאוד ו ות,  . הגענו לתוצאה שלתושבים הי רווחה גם חני

 ברגל.  אליהם  גם מוסדות, גם בתי ספר שילכו  

ר שותפים לעשי   ה טובה ולטובת הישוב.  כל חברי מועצת העי

וה  בגאו מצביע  בכיף,  ע  מצבי אני  ום  .  היום  הי רים  הסיפו ינים  על  גם  נופלים,  ש בני

  .  אף חבר מועצה לא צריך לקחת את זה על הכתף שלו

 על אריאל, מכאן  , את התפקיד שלנו גמרנו כנבחרי ציבור, אנחנו סומכים  חנו אז אנ 

 י: יועץ משפט ,  אריאל ארונוביץ עו"ד  

ר.  ק גמרתם, אני תכף אסבי  לא בדיו

   : עירייה מועצת ה חבר  ,  מר אברהם כהן 

 .  יש לך את סמואל שהוא לבד עשה את כל הדברים 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 בשכונת היובל. 

   : עירייה מועצת ה חבר  ,  מר אברהם כהן 

עיים שיעשו את העבודה, ואני סומך עליהם.    אז יש אנשים מקצו
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 : עירייה אלפלפלד, ממלא מקום מהנדס ה   סמואל אינג'  

 אם אפשר, סליחה, רציתי להגיד כמה מילים ואני הולך. 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

  . כן  בבקשה, 

 : עירייה אינג' סמואל אלפלפלד, ממלא מקום מהנדס ה 

ו הרבה דברים  הפרויקט הזה,  נמשך הרבה זמן, אבל בסופו של דבר, לטובה. כי הי

ה  והיום  ך להסדיר בפרויקט הזה  הוא  ו הוסדר   ם שצרי לא פרויקט  . הפרויקט הזה 

נוי,   י בי נו י.  אלא  פי נו נוי פי  זה פרויקט בי

ובמקביל,   הורסים  כך  אחר  בונים,  אנחנו  המבנה,  את  הורסים  שאנחנו  לפני 

ך  דואגים להם ל בשלבים,    .  מוסדות ציבור ול מוסדות חינו

עקיבא   ר  או לתושבי  מגיע  שמח,  מאוד  הבתים  לקבל  ואני  כי  הזה,  הפרויקט  את 

. ,  שקיבלתי   סקר לפי ה   בסיכון

 :  עירייה מועצת ה מר משה ביטון, חבר  

.    ה א חשוב י שה   מקבלת החלטה אני חושב שהמועצה הזאת   ר הזו לעתידה של העי

 ר אקסלנס. לנראות שלה, לביטחון של התושבים שלה. זה יום חגיגי פ 

שב  חששתי  ולנטית,  אמביו תחושה  מין  לי  הייתה  בהתחלה  שנה    20- אמנם 

רה,   ו  הקרובות, הנושא של התעבורה, התחבו כול לבסוף לגרום למצב שיהי שזה י

זה   ואז  קשה  יהיה  ולאנשים  עד,  וו תשלומי  שיהיה  בגלל  סלאמס.  ו  שיהי בניינים 

ה  של  כתפה  על  יה ייפול  רי במיוחד  עי ום,  הי אבל   .  , ן לו בחו שראיתי  המקרה  אחרי 

זה   הבית.  של  הנפילה  את  וראיתי  זה  לפני  ום  י אנשים  הוציא  מהכיבוי  שטפסר 

שפ"ע  אגף  מנהל  שהייתי  תקופה  על  וו  'ה  ז דה  לי  ר(    עשה  העי פני  יום  )שיפור  ו

ל  באתי  ין אחד  גברת    803  בני של  קריאה  ן בעקבות  קני את  ו לי  והראתה  שבאה   ,

זה   לכם,  אומר  אני  ה נ העמודים  כמו  ן ראה  י ,    בני ן לו מבחינת  בחו רב  לא  המרחק 

יהנו   י שלי  שהתושבים  שעדיף  החלטתי  רגע  ובאותו  הכול  את  שינה  זה  הסכנה. 

שלהם  בבית  מביטחון  שייהנו  טובה,  יותר  חיים  בהמשך,    מרמת  בעיות  ו  יהי ואם 

ציאה, כמו בשפיים,  יה וי שנה, נמצא להם פתרונות, נעשה מחלפון על  20, 15בעוד 

 נמצא את הפתרונות תוך כדי תנועה. 
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 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

ום  יה,  תנ נ . ב תודה לך, משה   ישנם ארבעה.  היה בזמנו מחלף אחד, והי

ך לפחד מכלום  וכל לבנות מחלפון, אולי יציאה  נו נ כפי שאמרת, משה, אנח .  לא צרי

ר את הבעיות  ררנה   פה ואז נפתו    .  אם תתעו

 : עירייה סגן ראש ה   , מר אלי אנקונינה 

את   שליווה  כאחד  עקיבא,  לאור  חג  ויום  היסטורי  יום  שזה  באמת,  חושב,  אני 

 , אז מסרנו אותו להפקדה.  2013עד    2008- הפרויקט יחד עם שמחה, מ 

ו   הי עקיבא  ר  באו רות  הדי רי  מחי הפרויקט,  על  שעבדנו  זמן  נקודת  באותה  אבל 

ת את כל  נמוכים, ואי אפשר היה לדרוש מהיזם לבנות את כל מבני הציבור ולעשו 

 הפיתוח, יזמים היו בורחים. 

מחירי   כי  אותה,  שדרג  הוא  בעצם  התוכנית,  את  ושדרג  הגיע  שיעקב  טוב  יצא 

רות עלו, אז כל הפרויקט הזה התייקר ב  , וכך לקבלנים לא הייתה  40%,  30%- הדי

ר   . בעיה לספוג את מוסדות הציבו

רן, המהנדס הקו  ן ששאלתי את או 'בוא  אני חייב לציי דם, שאני סומך עליו, שאלתי 

ך ה  '.  תוכנית תגיד לי במשפט אחד, אי ע ? אנחנו חברי מועצה צריכים לבוא ולהצבי

'אלי, תדע לך, השגנו מעל הראש.   '  הוא אומר לי  ך. כך למשל  השגנו כל מה שצרי

 .  ן הרחבנו אות ואנחנו  מדרכות צרות,  תוכננו במקור  

 : עירייה ראש ה ל   זמני מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 חמש יציאות וכניסות. וגם דאגנו ל 

 : עירייה סגן ראש ה   , מר אלי אנקונינה 

חני  יח  להרוו כדי  שלנו,  ר  הציבו מוסדות  כל  נלחמו.  שהם  לי  סיפר  היזם  הוא  ה, 

גנים,   יב, איפה שהוא בונה בתי ספר ו ר. לבנות  התחי  חניות ציבוריות לטובת הציבו

ב  פתרו,  ה נושא  גם  אותו  גם  וב,  לבנות  בי היזם  של  יבות  התחי תחנת  באמצעות 

 שאיבה. מבחינת היישוב השגנו את הכול.  

וצאים לפרויקט כזה, גם אם יחסר     100כפי שתמיד אמרתי, אין מה לפחד, כי כשי

בלי שכולם יתנו  מ דירות    1,500יעשו פרויקט של  ש   תיתן לא  מיליון שקל, המדינה,  
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זא  את  יד.  השגנו  השם  ך  ברו אבל  זה,  את  לאשר  צריכים  ינו  הי אנחנו  אומרת,  ת 

 המקסימום שניתן להשיג.  

ה  על  לברך  באמת  זה  שנותר  לו  תוכנית מה  מגיע  יעקב  אותה,  שיזם  שמחה  על   ,

גם ברכות שעיכב אותה, ושדרגנו אותה. וכמובן לנוח, שהוא זה שדחף בכל ישיבה  

 . את הנושא 

 : עירייה ראש ה זמני ל ר שמחה יוסיפוב, מ"מ  מ 

 אריאל, בבקשה. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

כול,   קודם  אמרתם.  לדברים שאתם  ולהתחבר  כמה דברים  להגיד  רוצה  מה  ל אני 

אומרת,   זאת  מהירה,  כך  כל  לא  היא  מכאן  הפרוצדורה  שמחה,  אמרת,  שאתה 

ה  בעצם  ל    תוכנית מכאן  יכו להפקדה,  נקווה  תלך  יות,  התנגדו שתוגשנה  להיות 

ר שלה, שהוא באמת    תוכנית שנצלח את זה ושה  תישאר כמה שיותר נאמנה למקו

ן.   הכי טוב שיכולנו להשיג אחרי הרבה מאמצים. זה דבר ראשו

תפקידכם,   את  סיימתם  לא  עוד  אתם  אמר,  שאברהם  למה  להתחבר  שני,  דבר 

שתאשרו  ה   לאחר  נתחיל  תוכנית את  אנחנו  לצקת  ה בניסוח  ,  שאמור  פיתוח,  סכם 

, להבטיח את כל הדברים האלה  תוכנית תוכן לתוך כל הדברים הקטנים שכתובים ב 

ע לאישורכם    שנעשו לטובת  ט, אבל גם ההסכם הזה יגי התושבים, זה לא יהיה פשו

 פה, בשולחן הזה. 

אותו   ונביא  טוב  פיתוח  הסכם  שנגבש  הקרובים,  החודשים  של  בטווח  מקווה  אני 

וזהו, שיהיה בהצלחה.   . ר המועצה כאן  לאישו

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 אני מבקש את אישורכם, מי בעד?  

 : 1החלטה סעיף  

מית  כיז   עירייה מאשרת פה אחד את הצטרפות ה   עירייה מועצת ה 

  שכונת הבינוי פינוי שיוזמות החברות שיכון ובינוי ותדהר ב   תוכנית ל 

 . שז"ר 
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 : עירייה מועצת ה חבר  ,  עו"ד נוח שמאילוב 

לכולם,   ע  כידו שז"ר.  בשכונת  נוי  בי נוי  פי פרויקט  לקידום  הצעתי  אושרה  היום 

 למען קיום הפרויקט בשכונת שז"ר שנים ארוכות. נאבקתי  

הכול על מנת להתקדם  עירייה מועצת ה הבטחתי, לאחר שאבחר כחבר   , שאעשה 

 . , ואני שמח על כך שהצלחתי לקיים את הבטחתי פרויקט ה ולאשר את  

כל   הו ז  ר  ועבו שז"ר  שכונת  תושבי  ר  עבו ומיוחד  רי  היסטו קות    יום  הוותי השכונות 

הפרויקט   ר  אישו שאמרתי,  וכפי  היות  עקיבא.  ר  המפתח  באו הוא  שז"ר  בשכונת 

קות האחרות באור עקיבא.    לשיקום כל השכונות הוותי

נו ,כנבחרי   עד זה, עלי ך ולשקם  ולי ר בכל הכוח. אנחנו חייבים להמשי ר, לחתו ציבו

ך.  י בשכונת שז"ר, אלא להמשי נו נוי בי קות, לא לעצור בפי  את שאר השכונות הוותי

אושרה   שבו  היום  הזה.  המיוחד  היום  על  שז"ר  שכונת  תושבי  את  מברך  אני 

ן בהצלחה.   תוכנית ה   ומאחל להם המו

ן  יש   לנו עוד דרך ארוכה, כמו שאמר אריאל, ונהיה עם היד על הדופק, עד שאחרו

יבנה, בעזרת השם.   הבניינים י

לחברי   להודות  רוצה  רייה ה מועצת  אני  ז, אברהם  עי עזי אנקונינה, משה אבו אלי   ,

א  ר  כהן,  ציבו כנבחרי  נאמנה  עבודתם  את  עשו  ן, אשר  טו בי אלזירוב, משה  בניאל 

ו  ר עקיבא  קות.  למען תושבי או  השכונות הוותי

נוי בשכונת שז"ר  לדעת כל אור עקיבא  על  בזכותכם, היום,   נוי בי , אושר פרויקט פי

 ועל כך כולנו מודים לכם.  

ה  ראש  מקום  ממלא  מהראש,  מתחיל  רייה הכול  ום    הזמני   עי הי וסיפוב,  י שמחה 

ר עקיבא   . עשה היסטוריה באו

קידמת את  עירייה ה ראש  זמני ל חה, כממלא מקום  בעשרה חודשים, שמ  , מינפת ו

עקיבא   בתושבי    20אור  והתמיכה  ההבנה  על  לך  להודות  רוצה  אני  קדימה.  שנה 

את   לקדם  רית  ההיסטו וההחלטה  שמחה,  תמיכתך,  ללא  הוותיקות.  השכונות 

נוי בשכונת שז"ר,   י בי נו הפרויקט הזה לא היה    , מהגדולים בארץ שהוא  פרויקט פי

 מתממש. כל הכבוד ותודה רבה.  
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 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 תודה לך. 

 )מחיאות כפיים( 

רוצה להגיד כמה מילים?   אליאס 

 : אסייג   אליאס מר  

ש  רים,  אני  לפני  לדיי הזה,  הולך  החלום  את  לי  היה  המקום  משהו  כבן  לעשות 

גדלתי בשכונות האלה  אני  כי  עקיבא,  אור  קות    לטובת תושבי  יודע מה המצו ואני 

 ומה הרגישות שלהם.   שלהם 

ב  ני  הראשו ון  הרעי את  העלינו  ואחי  אני  זוכר,  ן  2010- אני  הרעיו את  כשהבאנו   ,

ידיים, כמו ששמ    תוכנית הפקדנו את ה   2013- חה אמר, ב הזה, שמחה דחף בשתי 

 . ו ך הזה התגלגל עד עכשי  ומאז התהלי

לכם  על   להודות  רוצה  אני  המקום,  כבן  לכם  אומר  אני  היום,  פה  שעשיתם  מה 

רים, על העתיד ועל התקווה שנתת  להם קדימה, לילדים שלהם,   ם בשמי ובשם הדיי

 למשפחות שלהם ולכולם. 

להגיד  רוצה  ך שנעשה פה,  ואני  התהלי כל  וכל הכבוד  היה  ,  ות  עם אחרי עי,  מקצו

רייה מועצת ה למשה ולאברהם ולנוח ולאלי ולכל חבר   שהשתתף בתהליך הזה,    עי

לכן   תשובות.  קיבלתם  ששאלתם,  מה  כל  על  ו דבר  דבר  לראות  שהתעקשתם 

עו   יגי שני  שביום  נציגי  התעקשתי  עו  לכן  הגי והם  נוי,  ובי ושיכון  על  תדהר  ענו  ו

 הכול. 

לכם   להודות  רוצה  ר  שוב  אני  או תושבי  כל  ובשם  שז"ר  רי  י די כל  בשם  בשמי, 

 עקיבא. 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 תודה רבה. 
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 כב המועצה הדתית חידוש הר  .2

 : עירייה ראש ה ל   זמני   מר שמחה יוסיפוב, מ"מ 

י, אנחנו עוברים לסעיף הבא,   ן  ה מועצה  ה חידוש הרכב  רבותי דתית. קיבלתי שאלו

ן לשאלון הישן.   ר למועמדים. הוא תיקו ך להעבי  חדש אותו צרי

ר  עירייה של ה אני מבקש לאשר את הנציגים   ך כבר להעבי , למועצה הדתית, כי צרי

עו    .  הנציגים שלכם מי  להם את זה. אז חברי המועצה, תודי

 : חבר עירייה ,  עו"ד נוח שמאילוב 

יב.   שמואל סופני

 : מר שמחה יוסיפוב, מ"מ ראש העירייה 

יב.  טוב,   יגבי רונית  של  שלנו יהיה יפתח   חימה. פ הליכוד, 

   : עירייה מועצת ה חבר  ,  מר אברהם כהן 

ק את זה.    אל תעשה משהו לפני שתבדו

 : עירייה סגן ראש ה   , מר אלי אנקונינה 

 אברהם, תשמע אותי קודם כול. 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 דקה, אתה רוצה לבדוק? 

 :  עירייה מועצת ה מר משה ביטון, חבר  

 מגיע לליכוד נציג אחד? 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 .  כן

 :  עירייה מועצת ה מר משה ביטון, חבר  

 במידה והיא לא תרצה, 

 : עירייה סגן ראש ה   , מר אלי אנקונינה 

ודע, אנחנו עשינו דוקטורט בנושא הזה. משרד הדתות רוצה   נו, אריאל י כדי שתבי

אני החתום מטה מאשר  סיעה מכתב,  ראש  יושב  למ   מכל  הוא  שנציגי  ועצה דתית 

 זה וזה. בלי זה, החלטת המועצה לא תופסת.  
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   : עירייה מועצת ה חבר  ,  מר אברהם כהן 

 יש לך מכתב של יעקב? 

 : עירייה סגן ראש ה   , מר אלי אנקונינה 

 בטח, יהיה מכתב. 

 :  עירייה מועצת ה מר משה ביטון, חבר  

רונית,   רשום  להיות  צריך  קול  טו בפרו ום.  הי זה  את  לעשות  יבים  חי אנחנו  אבל 

,   לוכסן   השם השני

 : עירייה ראש ה סמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

יכול להציע?   יעקב 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

.   8- ה עד   ל, נבצר ממנו יכו  לנובמבר הוא לא 

 יש לו מספר שתיים בסיעה. 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 . ע על בקשי  מספר שתיים הודי

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 כרגע מדבר בשם הסיעה. הוא  

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

  . כוד זה בקשי  אז לי

 : עירייה סגן ראש ה   , מר אלי אנקונינה 

 אתה סתם מתעקש, יעקב יבוא לפה, הוא לא יאשר את זה. 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 הוא לא יכול.  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

ידי חבר אחד, אז זה המצב.   וצגת על   כרגע סיעת הליכוד מי

 : עירייה סגן ראש ה   , מר אלי אנקונינה 

 נציג ש"ס למועצה דתית זה נקש משה. 
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 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

מהליכוד.   הוא  אברמוב,  בקשי  יהיה  בוריס,  ושל  משה  שלכם  הודעת,  שלך  אוקי, 

ויעקב לא יכול.    מאחר 

 :  עירייה מועצת ה מר משה ביטון, חבר  

אותה   כי  בלוכסן תשים  זה.  במקום  זה  תרצה,  לא  היא  או  השני  והנציג  במידה   ,

ו את זה רק באופן פורמאלי, אם יה  י ומישהו  אנחנו מאשרים עכשי נו יה אחר כך שי

רונית,  ויסכימו על   בסוף יסתדר 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

ך נציג אחד מהסיעה.  " או " ,  " ו " לא    .  " או " , אלא  " ו " אז לא  . לא שני נציגים, צרי

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

עקיבא   ר  או של  הדברים,  אחת  הנציג  פה  וישתנו  במידה  מנשירוב,  מאיה  תהיה 

 הנציג יהיה יפתח אגבייב.  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

רים לכהן בתפקיד יושב ראש.   אנחנו צריכים שתי נשים ושניים שכשי

יבים    מכתבים, בלי זה, זה לא ילך. בכל מקרה חי

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

עו. בואו נרשום יהודה  אנחנו מאשרים ארבע סיעות, נשארו שתיים.  בזמנו הם הודי

טו.   גואטה, במידה שלא, אז יחלי

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 יהודה גואטה או נציג אחר. 

 :  עירייה מועצת ה מר משה ביטון, חבר  

טו מי ואז מעבירים את המכתב, אבל   יהודה גואטה או אחר, ואז ארקדי ורמי יחלי

 בינתיים שיהיה אישור. 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

  , רי, למיטב ידיעתי וסי כדו  והנציג של י

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 , אתם לא  יכולים לאשר עכשיו. ם אחרים אתם תצטרכו לאשר אות אם יהיו שמות  
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 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 , או נציג אחר. אן רכי 'צ מזל  

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

ר   מסבי רק  האלה  שוב  אני  עות  הסי ושתי  אתם  תבחרנה  שבמידה  אחר,  במישהו 

ודעים מי זה האחר   ר לאותו אחר, אתם לא י תצטרכו לאשר מחדש. כי אין פה אישו

 הזה. 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 בסדר? ככה נעשה. יש שישה נציגים כרגע. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 כמה נשים? 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

 שתי נשים. 

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

 בוודאות, כן? ושניים שעומדים בתנאי הסף לכהן כיושב ראש? 

 :  יה עירי מועצת ה מר משה ביטון, חבר  

רונית וגם משה נקש.   כן, גם 

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

ך שבעה, אחד.  נציג    בוחר הרב  יש שישה, ואז    ובוחרים מתו

 י: יועץ משפט ,  עו"ד אריאל ארונוביץ 

ר   לבחו לנו  נותן  השר  אבל  שלושה,  והשר  שלושה  אנחנו  ו  פורמאלית  נציגי את 

 מהסיעות האחרות.  

 : עירייה ראש ה זמני ל מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

שבעת הנציגים יבחרו יושב ראש. הכול  ישיבה אחרי שיאשרו את הכול, ואז  תהיה  

 מאושר? 
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 : 2החלטה סעיף  

למועצה הדתית  ובנציגי השר  בוחרת בנציגיה    עירייה מועצת ה 

.  3יפתח יגבייב  או  . מאיה מנשירוב  2. שמואל ספנייב  1  כדלהלן: 

.  6. יהודה גואטה  5משה נקש  .  4רונית פחימה  או  בקשי אברמוב  

 כיאן. מזל צ'ר 

 

 : עירייה ראש ה מני ל ז מר שמחה יוסיפוב, מ"מ  

ע לכם   ר כדי  684- ו   683  בניינים ל גם  כי  אני רוצה להודי , שלחנו את הקונסטרוקטו

עו לנו ש מצבם לבדוק את    לא טוב.    ם מצב , כי הודי

 )מדברים יחד(  

 

 

 

יוסיפוב   מר שמחה 

 מ"מ ראש העירייה 

 מר רחמים צאלח  

 מנכ"ל העירייה 
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 קובץ החלטות 

סעיף   העירייה  1החלטה  הצטרפות  את  אחד  פה  מאשרת  העירייה  מועצת   :

החברות   שיוזמות  פינוי  הבינוי  לתוכנית  ב כיזמית  ותדהר  ובינוי  ן    שכונת שיכו

 9 ...................................................................................... .. שז"ר. 

: מועצת העירייה בוחרת בנציגיה ובנציגי השר למועצה הדתית  2החלטה סעיף  

. בקשי אברמוב  3. מאיה מנשירוב או יפתח יגבייב 2. שמואל ספנייב 1 כדלהלן: 

 16 ............. . מזל צ'רכיאן. 6. יהודה גואטה  5. משה נקש  4או רונית פחימה  

    

 

 

 

 

 

 

  


